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Představenstvo

V lednu 2023 proběhly volby do Představenstva klubu
FIT++, které vyhlásilo Představenstvo ve složení Petr 
Šťastný, Jakub Horák, Damián Baraník, Jaroslav Kříž a 
Denys Lysenko. Ve volbách do Představenstva
kandidovalo osm členů, zvoleno jich bylo sedm.

Představenstvo od února 2023 do svého zániku v 
září 2023 fungovalo v následujícím složení:

- Stanislav Lepič, předseda klubu
- Štěpán Pechman, místopředseda klubu
- Marek Severa, člen představenstva
- Barbora Karlíková, členka představenstva
- Petr Šťastný, člen představenstva (do 3.4.2023)
- Jan Pokorný, člen představenstva (od 3.4.2023
  19:14 do 3.4.2023 19:21)
- Albert Havliček, člen představenstva (od 3.4.2023)

Počet členů k datu 23. 1. 2024 je 101, na základě 
výsledků voleb odhadujeme počet aktivních členů na 
63, což je 62 % celkové členské základny.

  



V září jsme se odhodlali k dlouhodobě odkládanému 
kroku a vyloučili všechny členy, jejichž členství mělo
být již expirováno. Všem těmto členům bylo nabídnuto
obnovení členství, ale vzhledem k tomu, že se většinou
jednalo o „mrtvé duše“, využila tuto možnost jen malá
část z nich. Z těchto a dalších legislativních důvodů 
byl klub ve spolupráci s Centrálou SU ČVUT krátkodobě 
pozastaven, všichni členové Předstevenstva rezignovali
a byli vypsány doplňovací volby. Od konce října tak 
Představenstvo fungovalo v následujícím složení:

- Štěpán Pechman, předseda klubu
- Albert Havliček, místopředseda klubu
- Matyáš Rak, člen představenstva
- Stanislav Lepič, člen představenstva
- Marek Severa, člen představenstva (do 7.12.2023)
- Kryštof Prášil, člen představenstva (od 7.12.2023)

V souvislosti s těmito změnami jsme také schválili 
nové znění Volebního řádu a začali připravovat 
významné změny Stanov klubu.

Změny v klubu



Letní semestr jsme zahájili již tradičním workshopem 
sazby textu v LaTeXu, kterým nás jako obvykle provedl 
Ing. Ondřej Guth, Ph.D. Hlavním cílem byly tentokrát 
základy, ale prostor byl i na témata, které zajímala 
přítomné účastníky. Věříme, že všichni se dozvěděli
něco nového a LaTeX už jim nebude připadat jako  
čtení neznámých run.

LaTeX workshop



LAN párty k letnímu semestru už tradičně patří a jinak 
tomu nebylo ani tento rok. Hráli jsme populární tituly
i old school klasiky. Nechyběly turnaje v Trackmanii a 
Beat Saberu, za které si ti nejlepší mohli odnést drobné
ceny. Kdo chtěl něco akčnějšího, mohl využít připravené 
dancepady a koho nezaujalo ani to, mohl se vrhnout na 
deskovky ve společnosti kamarádů a dobrého občerstevní.

FIT LAN párty



Protože v našich řadách máme i členy, kteří dávají
přednost sportovním aktivitám před sezením u 
počítače, uspořádali jsme v čele s Pavlem Kolským 
první ročník orientačního běhu po kampusu Dejvice.
Počasí bylo sychravé, to ale neodradilo velké množství
závodníků vyběhnout s mapou v ruce na trať. Velkou
radost jsme měli ze značného množství účastníků, 
kteří svou příslušností přesahovali hranice ČVUT i 
Dejvic.

Orientační běh



Abychom potvrdili naše schopnosti přežít i mimo 
civilizaci, uspořádali jsme hned dva výlety. První z nich
se odehrál na Apríla a počasí tomu odpovídalo. I tak 
jsme si prohlídku Bozkovských jeskyň a následnou
procházku podél Kamenice užili.
Při druhém výletu na konci října jsme úspěšně zdolali
Sněžku a nezapomněli jsme se u toho náležitě vyfotit.

FITripy



Největší fiťácká párty se tentokrát odehrála 17. dubna 
ve Futurum Music Bar. Kromě studentů fakulty dorazili 
i naši učitelé, které pravidelně zveme, a podívat se 
dokonce přišel i pan děkan. 
Zahráli nám (nejen fiťácké) studentské kapely Agentura,
1vish a Onion Rings. Po nich své mixážní pulty roztočili
DJ Synthcat, Roudnas a Silenter.

FIT Párty



Bylo rozhodnuto, že sortiment kavárny Archicafe není 
dostatečně v souladu s aktuálními trendy a je tedy 
potřeba změna. No a protože jsme s tímto názorem
úplně nesouhlasili (a nebyli jsme sami), ale nebylo v 
naší moci ho jakkoliv zvrátit, rozhodli jsme se
alespoň se starým Archicafe a jeho zaměstnanci 
rozloučit. A tak se hrálo, zpívalo a loučilo...

Rozlučka s Archicafe



Je už tradicí, že na začátku srpna vyrážíme na vodu a
tentokrát to nebylo jinak. Vybrali jsme Ohři na trase
Tršnice - Karlovy Vary a nabití letní atmosférou 
vyrazili za čtyřmi dny zábavy. Zážitků a míst, které
jsme navštívili, bylo nespočet a tak nám ani nevadilo,
že jsme poslední úsek, kvůli nepříznivé předpovědi, 
nedojeli. Když plánuje akci naše aktuální předsedkyně
Bára, s deštěm holt musíte počítat... :D

FIT Voda



Akcí, která je pro nás stěžejní, je Hello FIT. Úvod
pro prváky ještě před začátkem semestru. Za jeden
den se jim snažíme v několika přednáškách a malém 
veletrhu přiblížit, co je čeká, jaké má studium úskalí, 
ale i jak si ho užít. Ti nejvytrvalejší z 300 účastníků 
dorazí i na afterparty na Strahově, kde u grilu a 
dobrého pití probereme to, co se do přednášek dostat
nemohlo. 

Hello FIT



Dejvická šifrovačka

Další ročník nepravidelné akce Dejvická šifrovačka se
odehrál těsně před zahájením zimního semestru. 
Tématem této městské hry tentokrát bylo hledání 
zločince pod vedením Fakultního investigativního 
týmu ++. Pro splnění tohoto cíle museli účastníci 
kontaktovat v co nejkratší době všech deset agentů 
rozmístěných po Dejvicích a vyluštit jimi předložené 
šifry. Celkem se účastnilo cca 60 řešitelů a jejich 
hodnocení akce bylo pozitivní.



Kromě Hello FIT pomáháme prvákům i po tom, co 
semestr vypukne a oni jsou nemilosrdně postaveni
před mnohé výzvy. Jednou z nich je i používání Linuxu.
Proto jeden večer zarezervujeme místnost, připravíme
instalační flashky a každému, kdo si neví rady, 
pomůžeme nainstalovat Linux na jeho notebook.

Workshop instalace
Linuxu



Pro milovníky linuxové distribuce NixOS si tým pod
záštitou Jana Čendy Pokorného připravil workshop, kde 
ukázal, jak zprovoznit vlastní projekt jedním kliknutím 
na jakémkoliv stroji. Jestli se účastnící po jeho 
absolvování dostali jednou provždy do závislostního 
nebe, se jich ovšem budete muset zeptat sami.  

Getting to Dependency 
Heaven: Nix Workshop



Velmi oblíbenou a hojně navštěvovanou akcí se staly
deskovky, které pořádáme několikrát do roka ve 
spolupráci s klubem STOH. Zájemci si sem můžou 
přijít zahrát jak prověřené klasiky, tak i méně známé 
tituly. Pro ničím nerušené hraní je vždy připraveno 
různorodé občerstevní, které takřka mizí před očima. 

FIT VánoceFIT Deskovky



Abychom upevnili klubového ducha, uspořádali jsme
tradiční teambuilding. Kromě seznamovacích aktivit
jsme si připravili i prezentaci o klubu, jeho současném 
stavu a výhledu do budoucna. Naše pozvání přijalo
i několik bývalých předsedů klubu a o SU ČVUT nám 
přišel povědět přímo člen Centrály Štěpi. 

FIT++ Teambuilding



Je jasné, že rok je potřeba ukončit vánočním setkáním.
Ve společnosti kamarádů, cukroví, svařáku a dárečků. 
Kromě toho jsme ale přidali i kakao, deskovky, VR, 
kahoot a mnoho dalšího. Prostě pohodový večer, který
ukončil další rok nabitý akcemi.

FIT Vánoce
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Děkujeme všem studentům, aktivním členům,
spřáteleným klubům, vedení SU ČVUT a 

naší fakultě za podporu v roce 2023. 
Byl to náročný rok, plný změn a novinek.

O to víc se těšíme na to, co přinese rok 2024.


